

《单词百科:hemispherical是什么意思?hemispherical怎么发音?hemispherical的解释和用法》

英语单词hemispherical是什么意思?hemispherical怎么读?hemispherical怎么发音?简答网为您整理了hemispherical的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



hemispherical怎么读

hemispherical的读音:[hem sfer kl]

hemispherical的意思

1、adj.半球的，半球状的；

hemispherical的双语例句

1、H & ocirc ; tel National Des Invalids is a majestic building with a golden hemispherical housetop.

荣军 院是有着半球形镀金屋顶的宏伟建筑.

2、 The sonogram features were divided into three types : hemispherical type, mushroom type and diffusive type.

根据声像图表现可分为: 半球型、 蘑菇型和弥漫型,病灶内血供丰富.

3、 This paper analyzes extended hemispherical lens, which can be used in focal imaging.

文中分析可用于焦面阵成像的扩展半球介质透镜.

4、 The hemispherical surface is an important intermediary surface used in two-part texture mapping algorithm.

摘要在两步纹理映射算法中,半球面是使用较多的一种中介面.

5、 Optimizing fabrication technology, we got hemispherical SiC single crystal with radial size is 2 cm.

通过优化生长工艺, 制备得到了径向尺寸大于2cm的半球状SiC单晶体.

6、 The theory of semidifferential cyclic voltammetry for simple electrode reaction at hemispherical microelectrode has been described.

介绍了超微半球电极上具有简单电极反应时的半微分循环伏安理论.

7、 Smooth hemispherical embayments by the intergrowth towards the center are not uncommon.

由于向心内生长而形成半球状弯陷的情况是很常见的.

8、 The end of the hole is hemispherical.

小孔端面成半球状.

9、 Double chrysanthemums have many rows of petals and are usually spherical or hemispherical.

重瓣菊花有很多的花瓣并且通常呈球形或半球形.

10、 The engine has hemispherical or cross flow combustion chambers.

该引擎已经半球形或横流燃烧室.

11、Dome: In architecture, a hemispherical structure evolved from the arch, forming a ceiling or roof.

圆屋顶: 房屋建造中由拱发展而成的半球形结构, 常用作天花板或屋顶.

12、In the upper part the vertebral body is hemispherical whereas in the part it is triangular.

上半部的椎体外形为半球形,而下半部为三角形.

以上是简答网为您整理的hemispherical怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于hemispherical的用法、hemispherical的释义、hemispherical的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/hemispherical>

